
 

 

 
 
Lausunto kaupunkistrategiasta  
 

Kaupunginhallitus on pyytänyt lausuntoa Oulaisten yrittäjät ry:n 

hallitukselta Oulaisten kaupungin uudesta strategiasta 2023-2025. 

 

Yrittäjäyhdistys on järjestänyt aiheesta hallituksen kokouksen 11.1.2023. 

 

Hallituksen jäsenissä oltiin sitä mieltä, että: “Hyvä että strategia saatu aikaiseksi. Toteutus on hyvä" 

Strategiaan suositellaan tarkistus ainakin vuoden välein, esim. miten on toiminut, mitä korjattavaa. 

Lyhyempi tarkastusväli olisi parempi, esim. Strategiassa ilmenneisiin ongelmakohtiin puututtaisiin 

ajoissa.  

 

Jäsenten mielestä postitiivista Oulaisissa on kotiseuturakkaus, hyvät kulkuyhteydet, turvallinen asua, 

etätyö mahdollisuudet. Kaupungin olisi hyvä tehdä kysely paluumuuttajille jotta kuultaisiin mitkä asiat 

vaikuttavat Oulaisiin paluuseen.  

 

Jäsenemme korostivat erityisesti hankkeiden tärkeyttä sekä uskalletaan ennakkoluulottomasti ottaa 

riskejä vrt. Kalajoen kaupunki.   

 

Yrittäjäyhdistyksen hallitus on käsitellyt strategian ja laatinut tämän lausunnon Oulaisissa 11.1.2023. 
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Puheenjohtaja 
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